
                                          

 

 

Schriftelijke vragen van de GroenLinks staten-fractie  

Betreft: Klimaatdoelen Provincie Noord-Brabant 

‘s-Hertogenbosch, 15 oktober 2015 

Geacht College,  

Onlangs, op 14 oktober jl. maakte u bekend dat de Provincie Noord-Brabant de noodzaak 
onderschrijft om de opwarming van de aarde onder de twee graden Celsius te houden. De Provincie 
doet dit door het ‘Under 2, Memorandum of Understanding’ te tekenen (U2 MOU).  
 
Met het ondertekenen van U2 MOU onderschrijft de Provincie de noodzaak om in 2050 tussen de 
80% en 95% CO2 te reduceren ten opzichten van 1990. Tegelijkertijd verplicht de Provincie zich om 
op korte termijn meetbare vooruitgang te boeken met het reduceren van CO2 en heldere 
reductiedoelen te formuleren.  
 
GroenLinks is blij dat GS hiermee een ijkpunt hanteren waaraan het te ontwikkelen klimaatbeleid kan 
worden getoetst. De vertaling van voornoemde beleidsnormen in een concreet eigen ambitieniveau 
voor de vermindering van CO2-uitstoot de komende jaren roept bij ons evenwel vragen op. 
 

1. GS kiezen ervoor om de ambitie van het Rijk te omarmen en minimaal de landelijke 
doelstelling van 14% CO2 reductie te realiseren. Waarom kiezen GS voor dit ambitieniveau 
en niet voor de oorspronkelijke ambitie van minimaal 25% CO2 reductie, waarnaar onlangs 
nog door de rechter in de zogeheten klimaatzaak van Urgenda is verwezen? 

2. Erkennen GS dat de aanpak van klimaatverandering geen uitstel duldt en dat hoe langer 
wordt getalmd met een fundamentele aanpak, de klimaatschuld te groot wordt om nog te 
beheersen? Zijn GS het er vanuit dat perspectief mee eens dat juist op korte en middellange 
termijn grote stappen moeten worden gezet en niet pas over 25 jaar (10 jaar voor 2050)? 

3. Zijn GS het met GroenLinks eens dat een concreet beleidsdoel voor CO2-reductie, zo mogelijk 
in combinatie met een reductiedoel voor NOx, op de korte en middellange termijn een 
resultante moet zijn van een analyse van de reductiemogelijkheden onderscheiden naar de 
verschillende beleidsterreinen energie, economie, mobiliteit en landbouw? 

4. Zien GS net als GroenLinks de ondertekening van het U2 MOU als een logische gelegenheid 
om middels een themabijeenkomst op korte termijn een start te maken met de ontwikkeling 
van provinciaal klimaatbeleid? 

 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording van voornoemde vragen. 
 
Met hartelijke groet, 
 
Arno Uijlenhoet 
GroenLinks Brabant 
  
 
 
 


